
EYE-LINK 

 

常用于食品加工行业，眼镜网传送带针对您的应用类型提供多种配置。 

 可变线间距离 

 模块的快速替换 

 减少停机时间和维护 

模块化传送带规格 

 从5/8″ (15.9mm)到3.0″ (76.2mm)的多种标准带节距的 Eye-Link 模块

化金属传送带可供使用。标准十字杆的范围从直径.126″（3.2mm）到直

径.512″ （13mm）。 

 对一些应用，眼镜网输送带金属丝的间距能够设地紧密，例如速冻蔬菜，

因为期望产品的流体化能阻止产品一起结冰。对于开放应用，金属丝间距能

够设得较远，例如面包店平锅或零件清洗，在这里需要冲洗水的无障碍冲击

力达到最大。标准直径从.064″ (1.6mm)到.126″ (3.2mm)的眼镜网输送带

金属丝和焊接底层金属丝可供使用。 

 眼镜网输送带模块化传送带配有线材链接边缘或滚子链边缘。该链条用于



传送带路径上方向垂直变化的情况，例如油炸锅淹没容器中的压紧带。这就

允许在产品负载区域外使用链轮齿来完成方向的改变。 

 模块化设计实现快速替换模块，线材和链接，减少了停机时间和维护。 

非模块化带规格 

非模块化结构的传统眼镜网传送带被用于实现非常窄的齿缝开度——小

于.098″ (2.5mm) – 并减少开发区域。 

我们也提供包括传动链轮齿，动辊盘，驱动辊，侧板和镖叶在内的附件。 

关键行业:食品加工 

核心应用:烘焙，冷冻和清洗 

EYE-LINK 
BELTS

 

Typically used in the food processing industry, Eye-Link belting provides 

numerous configurations for any type of application. 



 Variable wire spacing 

 Fast replacement of modules 

 Reduced downtime and maintenance 

Modular Belt Specifications 

 eye link belts modular belts are available in a variety of standard belt 

pitches from 5/8″ (15.9mm) to 3.0″ (76.2mm). Standard cross rods range 

from .126″ dia. (3.2mm) to .512″ dia. (13mm). 

 Spacing of the eye link belts wires can be set close for applications such 

as freezing vegetables, where fluidization of the product is desired to 

prevent the product from freezing together. Wires can be set farther apart 

for open applications such as bakery pan or parts washing, where the 

maximum unobstructed impingement force of the wash water is needed. 

The eye link belts wires and the welded under wires are available in 

standard diameters from .064″ (1.6mm) to .126″ (3.2mm). 

 eye link belts modular belts are available with bar link edges (Type LK) 

or with roller chain edges. This chain is used in cases where a vertical 

change of direction is needed in the conveyor path, such as for hold-down 

belts in fryer submerging tanks. This permits the use of sprockets outside of 

the product load area to accomplish the change of direction. 

 The modular design allows for fast replacement of modules, bars and 

links, reducing downtime and maintenance. 

Non-Modular Belt Specifications 

Traditional Eye-Link belts of non-modular construction are used to achieve an 



exceptionally narrow slot opening – less than .098″ (2.5mm) – and reduced 

open area. 

We also provide a full range of accessories including drive sprockets, tail roll 

discs, drive rollers, side plates, and flights. 

Key industries:Food Processing 

Key applications:Baking, Freezing, Washing 

 


